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Komise pro sport a sportovní dotace Rady m ěsta Beroun 
 
 
 
 

ZÁPIS č. 11/2016 
z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 21. 11. 2016 

od 18,00 hodin v zasedací místnosti Rady města Beroun 
 
 

Přítomni:  
 
Členové komise:  Mgr. Dušan Tomčo, Ing. Jan Šimko, Mgr. Jan Piskáček, Petr Šírer, Jan Bečvář, 

Ing. Karel Přibyl, Ing. Martin Soukup,  
 od 18,20 hod. Mgr. Martin Šašek, 

 Omluven Ing. Viktor Burkert, st. 
Zapisovatelka:  Libuše Ulbrichová 
Ověřovatel zápisu:  Jan Bečvář 
 
 
Program jednání: 
 
1. zahájení, seznámení s programem a jeho odsouhlasení 
2. projednání pozměňovacího návrhu Ing. Burkerta podmínek dotačního programu „Poskytování 

dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2017“ 
(Pojem dlouhodobá sportovní činnost mládeže) 

3. projednání žádosti Mgr. Zdeňka Liehneho o poskytnutí dotace na sérii významných sportovních 
akcí v roce 2016 

4. projednání žádosti pana Jana Liehneho o poskytnutí dotace na sérii významných sportovních 
akcí v roce 2016 

5. projednání žádosti paní Ireny Liehne poskytnutí dotace na sérii významných sportovních akcí 
v roce 2016 

6. různé 
7. závěr 
 
 
 
 

Jednání 
 
K bodu 1 - Zahájení, seznámení s programem a jeho o dsouhlasení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda Mgr. Dušan Tomčo, který jmenoval zapisovatelkou 
Libuši Ulbrichovou a ověřovatelem zápisu pana Jana Bečváře. Konstatoval, že v čase zahájení 
jednání komise pro sport a sportovní dotace (dále „KS“) bylo přítomno sedm členů a je 
usnášeníschopné. 
 
Předseda komise navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace program jednání schvaluje. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 
 
K bodu 2 -  Projednání pozm ěňovacího návrhu Ing. Burkerta 
Jednalo se o zpřísnění podmínek dotačního programu. Navrhovanou změnou byly podmínky, že o 
sportovní dotaci mohou žádat kluby jen na sportovce, kteří se prokazatelně zúčastňují sportovní 
aktivity 2x týdn ě po dobu 10 m ěsíců a zúčastňují se sportovních sout ěží. 
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Rozvinula se velká diskuse. O každé z dílčích podmínek se hlasovalo samostatně. V 18.20 se dostavil 
Ing. Šašek a hlasoval. 
 
Návrh:  Zahrnout kritérium 10ti měsíční doby účasti na sportovní aktivitě 
Hlasování: pro – 1, proti 7, zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení:  KS nesouhlasí se zahrnutím kritéria „10ti měsíční doby účasti na sportovní aktivitě“ do 

podmínek dotačního programu. 
 
Návrh:  Zahrnout kritérium – účast na soutěžích 
Hlasování:  pro – 0, proti 7, zdržel se 1 
Usnesení:  KS nesouhlasí se zahrnutím kritéria “účast na soutěžích“ do podmínek dotačního 

programu 
 
Návrh.  Zahrnout kritérium - Sportovní aktivita 2x týdně 
Hlasování: pro – 0, proti 7, zdržel se 1 
Usnesení: KS nesouhlasí se zahrnutím kritéria „sportovní aktivita 2 x týdně“ do podmínek dotačního 

programu 
 

Dále se komise zabývala předpokladem výší dotací za předpokladu zvýšení počtu významných 
žadatelů o sportovní dotace na rok 2017. Vzhledem k tomu, že se předpokládá nárůst žadatelů a 
hlavně jednoho významného žadatele, který požádá zhruba na dotaci pro 500 sportovců, se komise 
rozhodla požádat město Beroun o navýšení finančních prostředků na sportovní dotace o 1 mil. Kč.  
 
Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace doporučuje RM zvýšit objem finančních prostředků 

určených na sportovní dotace v roce 2017 o 1 mil. Kč. 
Hlasování:  pro – 8, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
K bodu 3 – Projednání žádosti Mgr. Zde ňka Liehneho o poskytnutí dotace na sérii významných  

sportovních akcí v roce 2016 
.     
Mgr. Zdeněk Liehne, narozen 9. 4. 1986, podal dne 3. 11. 2016 pod čj. MBE/73949/2016/OŠVA 
žádost o poskytnutí finanční dotace na úhradu nákladů spojených s reprezentací v praktické střelbě 
v roce 2016 Kč na: 
Mistrovství Evropy 2016  v kategorii Standard Division (3. místo) a TEAM CZE – Standard Division 
(3. místo), MOS League 2016 Winter  v kategorii Standard Division (1. místo),a další vrcholné národní 
a mezinárodní soutěže. 
Dotaci by Mgr. Zdeněk Liehne využil na úhradu startovného, dopravy, na nákup sportovního vybavení, 
na přípravu zbraní a nábojů pro letošní sezónu. Mgr. Zdeněk Liehne již několik let úspěšně 
reprezentuje město Beroun a dosahuje významných sportovních úspěchů. V České republice patří 
mezi nejlepší sportovní střelce ve své kategorii. 
 
Usnesení: 

Komise pro sport a sportovní dotace doporučuje Radě města Beroun poskytnout finanční dotaci 
Mgr. Zdeňkovi Liehnemu, nar. 9. 4. 1986, bytem Na Vinici 979, 266 01 Beroun - Město, ve výši 
35.000,- Kč na akce – „Mistrovství Evropy 2016, MOS League 2016 Winter a d alší 
významné akce“ , konané v roce 2016 z  § 34 – Tělovýchova a zájmová činnost, organizace 
3118 – Významné sportovní akce a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 

Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se - 0 
 
 
K bodu 4 – Projednání žádosti Jana Liehneho, DiS, o  poskytnutí dotace na sérii významných 

sportovních akcí v roce 2016 
Pan Jan Liehne, DiS, narozen dne 9. 7. 1980, podal dne 3. 11. 2016 pod čj. MBE/73952/2016/OŠVA 
žádost o poskytnutí finanční dotace na úhradu nákladů spojených s reprezentací v praktické střelbě 
v roce 2016 na MOS League 2016 Winter (6. místo) a další vrcholné národní a mezinárodní soutěže 
Dotaci by pan Jan Liehne dodatečně využil na úhradu startovného, dopravy, na nákup sportovního 
vybavení, přípravu zbraní a nábojů pro letošní sezónu. Pan Jan Liehne již řadu let úspěšně 
reprezentuje město Beroun a dosahuje významných sportovních úspěchů. V České republice patří 
mezi nejlepší sportovní střelce ve své kategorii. 
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Usnesení:  

Komise pro sport a sportovní dotace doporučuje Radě města Beroun poskytnout finanční 
dotace panu Janu Liehnemu, nar. 9. 7. 1980, bytem Na Vinici 979, 266 01 Beroun - Město, ve 
výši 10.000,- Kč na akce – „MOS League 2016 Winter“  a další prestižní akce, konané v roce 
2016 z  § 34 – Tělovýchova a zájmová činnost, organizace 3118 – Významné sportovní akce a 
dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 

Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se - 0 
 
K bodu 5 – Projednání žádosti paní Ireny Liehne o p oskytnutí dotace na sérii významných 

sportovních akcí v roce 2016 
 
Paní Irena Liehne, narozena dne 15. 1. 1979, podala dne 3. 11. 2016 pod čj. MBE/73951/2016/OŠVA 
žádost o poskytnutí finanční dotace na úhradu nákladů spojených s reprezentací v praktické střelbě 
v roce 2016 na: 
MOS League 2016 Winter  v kategorii Division Standard Lady (1. a 2. místo)  
a další vrcholné národní a mezinárodní soutěže (viz příloha žádosti). 
Dotaci by Irena Liehne dodatečně využila na úhradu startovného, dopravy, na nákup sportovního 
vybavení, přípravu zbraní a nábojů pro letošní sezónu. Paní Irena Liehne již několik let úspěšně 
reprezentuje město Beroun a dosahuje významných sportovních úspěchů. V České republice patří 
mezi nejlepší sportovní střelkyně ve své kategorii 
 
Usnesení:  

Komise pro sport a sportovní dotace doporučuje Radě města Beroun poskytnout finanční 
dotace paní Ireně Liehne, nar. 15. 1. 1979, bytem Na Vinici 979, 266 01 Beroun - Město, ve výši 
10.000,- Kč na akce – „MOS League 2016 Winter“  a další prestižní akce, konané v roce 2016 
z  § 34 – Tělovýchova a zájmová činnost, organizace 3118 – Významné sportovní akce a dále 
s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 

Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se - 0 
 
 
 
K bodu 6 – r ůzné 
Kontrola pln ění úkol ů stanovených na minulém jednání (31. 10. 2016) 
Petr Šírer – koeficienty nákladovosti sportů stanovené ČuSem lze využít pro potřeby města Beroun.  
Nezařazené sporty jsou v seznamu, případně ČUS je ochoten další zařadit. 
Petr Šírer – TJ Kraso Beroun a Školička bruslení splňují podmínky pro poskytnutí dotace 
Mgr.. Tomčo – ELÁN Sport, podmínky jsou v šetření. 
K žádostem o dotaci musí spolky doložit účetní závěrku a doložit kontinuitu (sportovci jsou členy 
spolku). 
 
 
 
K bodu 7 – záv ěr 
 
 
Předseda komise v závěru informoval členy o dalším postupu. Z harmonogramu řízení o dotacích na 
sportovní činnost 2017 KS vypustila vypracování vzorových výpočtů. Schůzku s žádajícími subjekty 
doporučuje přesunout na období těsně před podáváním žádostí, tj. začátek ledna 2017.  
Předseda komise poděkoval všem přítomným za konstruktivní přístup k řešené problematice. Jednání 
komise předseda ukončil v 20.35 hodin.  
 
Zapsala: Libuše Ulbrichová 
 
Ověřil: Jan Bečvář 
 
Předseda komise: Mgr. Dušan Tomčo 


